
 
Besluitenlijst Commissie BM 

Datum 12-05-2025 
Tijd 19:00 - 21:25 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Patricia Vaessen 
Aanwezigen Bert Achten, Kay Beek, Turgut Celebi, Leon Coenen, Leon Damen, Danny 

Danker, Anouk Dolmans, Wim Einig, Rachel Esser, Jonathan Felix, Dirk 
Franssen, Niek Geraedts, Carla de Groot, Paul Hermans, Yolanda 
Hoogtanders, Ger Julicher, Martin Krabbenborg, Lejla Popara, Ernest Oele, 
Britt Pasaribu, Ron Piepers, Laura Tegels, Patricia Vaessen en Richard van der 
Weegen 
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Opening 
- Vaststellen van de agenda 
- Mededelingen portefeuillehouder(s) 
- Voorraadagenda 
- Besluitenlijst 
- Afspraken en toezeggingen 
- Ingekomen stukken 
 
Besluit: 

De voorraadagenda wordt vastgesteld. 
 
Het verslag van de vorige vergadering wordt vastgesteld. 
 
Toezeggingen: 

Overleg commissievoorzitters 
 
Notulen: 

De voorzitter opent de vergadering. 
 
Afmeldingen ontvangen van: Mat van Delden en Jorge Wolters Gregório. 
 
Agendapunt 4 wordt als eerste bespreekpunt behandeld.  
 
 



 

Pagina 2 
 

Voorraadagenda 
 
N.a.v. van een vraag van Bert Achten (LVR) geeft burgemeester Yolanda 
Hoogtanders aan bij het agendapunt Veiligheid terug te komen op het 
onderwerp 'overlast station'. 
 
Door Bert Achten (LVR) wordt gevraagd om duidelijkheid over waar/wat wordt 
geregistreerd (lijst toezeggingen en/of voorraadagenda) en de monitoring 
daarvan. 
 
De voorzitter reageert. Toezegging. Aan de andere commissievoorzitters wordt 
voorgesteld om, samen met de commissiegriffiers, in overleg te treden over de 
harmonisatie van een aantal zaken. De toezeggingenlijst en de voorraadagenda 
worden daarbij betrokken. 
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Implementatieplan nieuw financieel systeem (raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

De commissie adviseert het voorstel te behandelen als een hamerstuk. 
Auditcommissie brengt echter nog een advies uit aan de raad. 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
De voorzitter verzorgt een inleiding. 
Woordvoering door SPR, DS, D66, LVD, PvdA/GroenLinks en VVD. 
 
Wethouder Dirk Franssen reageert. Het opgemerkte foutje (er staat dat wordt 
voorgesteld aan het college) in het raadsvoorstel wordt aangepast. 
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APV wijziging Wet aanpak woonoverlast (raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

Hamerstuk. 
 
Toezeggingen: 

Jaarlijkse herziening APV 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
Woordvoering door PvdA/GroenLinks, VVD, LVR, CDA, DS en D66. 
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Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. 
 
Tweede termijn 
 
Woordvoering door LVR. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. Toezegging. Vanuit het 
perspectief bestuursorgaan burgemeester wordt bezien of het APV 
instrumentarium op orde is. Wanneer er zaken worden gemist, worden die 
meegenomen bij de jaarlijkse herziening in december. 
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Visie en uitvoeringsplan raadscommunicatie 2025-2028  (raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

Bespreekstuk. Er komt mogelijk een amendement inzake de middelen. 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
De voorzitter verzorgt een inleiding. 
 
Woordvoering door VVD, LVR, GroenLinks/PvdA en DS. 
 
Aandachtspunten zijn: 
-Mogelijke uitbreiding griffie, ook in een breder perspectief. 
-Hoogte bedrag voor communicatie en structurele karakter daarvan. 
-Balans tussen communicatie over bestuursorgaan raad en communicatie van 
leden en partijen. 
-Inzet van raadsleden zelf. 
-Start uitvoering en positie nieuwe raad. 
-Nut en noodzaak in te stellen klankbordgroep. 
 
Laura Tegels reageert als voorzitter van de werkgroep. 
Niek Geraedts reageert als voorzitter van de werkgeverscommissie. 
Dré Peters reageert als lid van de werkgroep. 
Wethouder Dirk Franssen reageert op de financiële claim in relatie tot het P&C 
proces. 
 
Tweede termijn 
 
Woordvoering door VVD, LVR, GroenLinks/PvdA, SPR en D66. 
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Laura Tegels reageert. 
Dre Peters reageert. 
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Veiligheid 
De commissie bespreekt actuele zaken op het gebied van veiligheid. 
Vriendelijk verzoek om door commissieleden voorgestelde onderwerpen c.q. te 
stellen vragen uiterlijk de vrijdag voorafgaand aan de vergadering per e-mail 
bij de griffie aan te leveren, zodat beantwoording door de portefeuillehouders 
kan worden voorbereid. 
 
Er zijn vragen aangekondigd. De vragen zijn verwerkt in het overzicht 
Commissievragen en gekoppeld aan dit agendapunt. 
 
Commissievragen: 

Noodpakket 
 
Notulen: 

Er worden over één onderwerp vragen gesteld. De vragen zijn verwerkt als 
commissievragen. 
Noodpakket (GroenLinks, Danny Danker) 
 
De vragen worden toegelicht. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. We moeten voorbereid zijn op 
verstoringen van de (vitale) infrastructuur. Er is veel aandacht voor het 
onderwerp. De gemeente werkt samen met de Veiligheidsregio. Er ligt een 
verantwoordelijkheid bij de gemeente om inwoners te informeren en voor te 
bereiden op wat er mogelijk kan gebeuren. We sluiten aan bij het landelijke 
programma. De weerbaarheid van onze samenleving tegen dit soort 
verstoringen is iets wat we met z'n allen moeten doen. Het onderwerp is volop 
in beweging, de recente ontwikkelingen in Spanje hebben absoluut gezorgd 
voor een versnelling. De Veiligheidsregio is onze communicatiepartner. De 
raad wordt meegenomen in de stappen die worden gezet. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders staat stil bij het onderwerp ‘overlast 
station’. Stadstoezicht en politie hebben een periode gericht gemonitord. Ook 
is er contact geweest met de NS. De resultaten van de monitoring worden 
vertaald naar een integraal beeld en handelingsperspectief. De raad wordt 
daarover, zoals eerder aangegeven, via een raadsinformatiebrief geïnformeerd. 
Daarop vooruitlopend blijkt uit de monitoring dat er geen sprake is van 
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uitzonderlijke, niet bij het stationsgebied passende, overlastgevende situaties. 
De commissie kan de raadsinformatiebrief desgewenst agenderen. 
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Coffeeshop 
Rond de zomer 2025 volgt een evaluatie. Vervolgens op basis daarvan bekijken 
of dit een vast agendapunt blijft. 
 
Notulen: 

Niets aan de orde. 
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Rondvraag 
Rondvragen betreffen korte feitelijke vragen over een actueel onderwerp op het 
vakgebied van de commissie. Rondvragen in de commissie worden in beginsel 
mondeling behandeld (als de tijd het toelaat). Indien er geen tijd meer is voor 
behandeling, vindt afhandeling alsnog schriftelijk plaats. Het heeft de voorkeur 
om te stellen rondvragen zo mogelijk op voorhand (via de griffie) aan te 
leveren zodat de beantwoording kan worden voorbereid. 
 
Commissievragen: 

Geheime stukken 
 
Toezeggingen: 

Nadere informatie geheimhouding 
 
Notulen: 

Ger Julicher (SPR) stelt vragen over de geheime stukken bij het raadsvoorstel 
Herontwikkeling Centrumkwartier. Vragen over dit onderwerp zijn kort voor de 
vergadering aangekondigd bij de voorzitter. 
 
Wethouder Dirk Franssen reageert. Geheimhouding is op grond van de 
Gemeentewet opgelegd. Commissieleden zijn lid van één commissie. Daarom 
hebben andere commissieleden, dan die van Ruimte, geen toegang tot de 
geheime stukken. 
 
De voorzitter reageert. Toezegging. De griffier geeft de raads- en 
commissieleden nadere informatie over geheimhouding. 
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Sluiting 
 
Notulen: 

De voorzitter sluit de vergadering 
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